
 
 

Motie Super gras is gewoon super. Milieubewust en lang bespeelbaar 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 28/2/2019 
 
Overwegende dat: 
 

● Er in Haarlem kunstgrasvelden zijn met verschillende infill materialen.  
● Het bij kunstgrasvelden sowieso altijd de vraag is hoe uiteindelijk al het 

materiaal gerecycled wordt.  
 
Mede overwegende dat: 
 

● Er voor een kunstgrasveld 20.000 euro wordt betaald om dit af te voeren naar 
een erkend verwerker 

● Er in Nederland geen bedrijven zijn die kunstgrasvelden kunnen recyclen.  
● De kosten van het recyclen nu totaal onbekend zijn.  
● Kunstgrasvelden met bv Sbr rubbergranulaat milieu belastend is 
● Grasvelden inmiddels enorme ontwikkeling doormaken naar supergras en tot 

bijna 3x zo intensief bespeelbaar is.  
● Supergras niet milieubelastend is.  

 
 

 
Draagt het college op: 
 
Om 1 veld in Haarlem, in overleg met de clubs, aan te wijzen als proef voor 
supergras 
 
   


